

CONTENTS

Machine Building and Engineering

Rakhmankulov R.R. Technological Support of Quality Maintenance of Mounting Surfaces of Machine Parts under Multi-Blade Ceramic Machining 5

Architecture and Construction

Abramov I.L., Saraeva D.S. Ways to Increase the Sustainability of Construction Industry in Conditions of Risk and Uncertainty11

Chiadighikaobi P.Ch., Emiri D.A. Basalt Chopped Fiber: A Solution to Cracks in Concrete..... 16

Sandan A.S., Kysyidak A.S. Using Fine Aggregate to Improve Concrete Properties 20

Economic Sciences

Voronkova O.V. Disadvantages of the Contract System Used By State and Municipal Organizations 23

Muradov M.F. o. Analysis of the Index of Economic Freedom 26

СОДЕРЖАНИЕ

Машиностроение и машиноведение

Рахманкулов Р.Р. Технологическое обеспечение качества привалочных поверхностей деталей машин при многолезвийной обработке режущей керамикой..... 5

Архитектура и строительство

Абрамов И.Л., Сараева Д.С. Способы повышения устойчивости строительного производства в условиях рисков и неопределенности11

Чиадигхикаоби П.Ч., Эмири Д.А. О новых способах устранения трещин в бетонных конструкциях 16

Сандан А.С., Кысыыдак А.С. Использование мелкого заполнителя для улучшения свойств бетона..... 20

Экономические науки

Воронкова О.В. Недостатки контрактной системы, применяемой для обеспечения государственных и муниципальных организаций 23

Мурадов М.Ф. Анализ индекса экономической свободы 26